
Zápis z jednání Komise dopravní 

 

Datum: 25.06.2025 

Účast: M. Hrudka, V. Švenda. R. Smetana, J. Hošna, J. Bouše, P. Štanc. (komise byla usnášení schopná/ 

přítomni: 6 ze 7 členů)  

Omluven: / 

Neomluven: L. Martinek 

Koordinátor: M. Hasman 

Hosté: V. Karpíšek, T. Kubík 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání: 

- Nám. 17. listopadu – kaluže a propady - podnět 

- Parkování J. A. Alise – podnět od OV BH  

- MěPo – označování vozidel po propadnutí technické způsobilosti 

- Přechod Mariánská – původní podnět od OV BH 

- Radní Fuksa – zprůjezdnění silnice přes areál nemocnice - podnět 

- Prezentace ul. Podskalí – podnět  

- OZV / NAŘÍZENÍ – rozměry parkovacího stání (nad 5,3 m) 

-  Parkovací dům – jak mu pomoci s naplněností 

- návrhy ceníku parkovacích karet, hodinový ceník v PA,  

 

3. projednání programu 

4. vystoupení hostu 

5. Různé  

6. Závěr 

 

ad 1) Zahájení dopravní komise 

ad 2) Schválení programu jednání: Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdrželo se  

ad 3) Projednání bodu schváleného programu: 



DK diskutovala nad prezentovanými fotkami z Náměstí 17. listopadu, kde bylo patrné, že po deštích se 
v určitých místech tvoří v propadech kaluže.  
 
DK doporučuje radě města zahrnout opravy propadlých ploch Náměstí 17. listopadu do plánu oprav 
(viz obrázek č. 1 a č. 2). 
 

5 – 0 – 0  
 

DK diskutovala nad podnětem OV Březové Hory, který se týkal zpoplatnění nebo jiného režimu 

parkování na náměstí J. A. Alise tak, aby se parkoviště stalo tzv. víceobrátkové, což znamená omezit 

parkování na náměstí parkovacím kotoučem např. na dobu 2 hodin. 

Standardně by měl OV BH předložit plánek se zákresem, o kterou část náměstí by se mělo jednat (tuto 

činnost pro tentokrát zajistí pan vedoucí OSH).  

Závěrečné doporučení, které bylo navrženo zní, že by se mělo prověřit majetkoprávně a tímto režimem 

opatřit max. ½ parkovacích ploch J. A. Alise. 

 

DK doporučuje radě města uložit OSH ve spolupráci s OSM prověřit možnosti osazení DZ ½ Náměstí 

J.A.Alise. 

6 – 0 – 0 (dorazil pan Švenda) 

 

DK často dává podněty na autovraky nebo vozidla technicky nezpůsobilá, ale možná vinou 

nedostatečného přenosu informací nejsou všechna takto hlášená vozidla polepena od MěPo.  

 

DK žádá vyjádření paní velitelky MěPO JUDr. J. Vodičkové 

6 – 0 – 0  

 

Přechod v ul. Mariánská, který byl naposledy řešen v komisi v březnu 2025 na opakované podněty OV 

BH a opakovaný nesouhlas DI PČR. V současné době po revidovaném grafickém návrhu DI PČR 

souhlasila s navrženým místem pro přecházení. 

 

DK bere tuto informaci na vědomí a považuje tento podnět za vyřízený 

6 – 0 – 0  

 

 

 



Pan radní I. Fuksa žádal o projednání možnosti zprůjezdnění komunikace areálem nemocnice z ul. 

Jinecká (od Baumaxu) do ul. Gen. R. Tesaříka. K tomuto tématu se vyjádřil pan místostarosta V. Karpíšek 

s tím, že se účastnil jednání představenstva nemocnice, kde byl tento záměr zamítnut, a naopak by 

nemocnice chtěla v budoucnu odkoupit další pozemky pro další rozvoj. 

 

DK doporučuje RM dále jednat s nemocnicí o zprůjezdnění ul. Gen. R. Tesaříka do ul. Jinecká 

6 – 0 – 0  

 

DK se zabývala podnětem člena ohledně živelného parkování vozidel v ul. Podskalí (viz obrázek č. 3 –  

č. 8). V ulici bylo evidováno několik odstavených vozidel, které na první pohled vypadají jako vraky a 

jsou odstaveny na veřejném prostranství a dále jsou zřejmé skládky dřeva). 

 

DK doporučuje RM pověřit OSH ve spolupráci s OSM a MěPo kontrolou ulice Podskalí a dodržování 

pravidel ohledně užívání veřejného prostranství a případných smluvních vztahů. 

6 – 0 – 0  

 

DK již několikrát zmiňovala na svých jednáních doplnění Nařízení města nebo OZV o podmínky týkající 

se parkování nadrozměrných vozidel (nad 5,3 m délky). 

 

DK doporučuje RM pověřit OSH přípravou takového nařízení nebo změny OZV. 

6 – 0 – 0  

 

DK se zabýval otázkou, jak pomoct zvýšit naplněnost parkovacího domu. Jedním z doporučení bylo, aby 

byly po městě instalovány telematické informační tabule, které by naváděly řidiče, kteří shánějí 

parkovací místo a dalším bylo zpřísnění režimu parkování v ul. Nádraží, resp. krátkodobé parkování 

v této ulici. 

 

DK bere na vědomí informaci ohledně zlepšení využitelnosti parkovacího domu. 

6 – 0 – 0  

 

 

 

 



DK se zabývala problematikou nastavení nových, resp. upravených ceníků jednotlivých lokalit a 

parkovacích automatů. Prozatím byly navrženy ceny a časy návštěvnických parkovišť pro červenou, 

modrou a fialovou zónu. Zejména časy byly upraveny, resp. prodlouženy tak, aby byly více chráněni 

rezidenti (trvale žijící obyvatelé Příbrami). V dalším kole jednání budou nastavovány ceníky karet pro 

rezidenty a abonenty v daných oblastech. Nyní DK nepřijímá žádné usnesení. 

 

ad 4) vystoupení hostů: pan 1. místostarosta V. Karpíšek a T. Kubík vystupovali tematicky průběžně 

k připraveným bodům jednání. 

 

ad 5) různé: xxx 

Ad 6) závěr – termín dalšího konání schůze 25.09.2025 

 

Datum: 02.07.2025 

Zapsal: M. Hasman 

Podpis: Předseda komise: M. Hrudka v.r. 


